التاريخ: 19 مارس 2025م



الموضوع: نتائج الجمعية العامة السنوية لصندوق اللؤلؤة للاستثمار العقاري

قرارات الجمعية العامة العادية السنوية

- دراسة تقرير إدارة الصندوق عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
- دراسة تقرير مراقب الحسابات عن البيانات المالية المدققة للصندوق عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 م، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
- 3. دراسة مقترح توزيع أرباح نقدية على حملة الوحدات بتاريخ الجمعية وذلك بمقدار 5 بيسات للوحدة الواحدة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 ، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
- 4. التصديق على بدل حضور جلسات إدارة الصندوق عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م، وتحديد مقدار بدل حضور جلسات إدارة الصندوق للسنة المالية التي ستنتي في 31 ديسمبر 2025م وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
 - 5. دراسة مقترح توزيع مكافآت على أعضاء إدارة الصندوق بمبلغ 15,000 ريال عماني عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
 - 6. تعيين مراقب الحسابات للسنة المالية التي ستنتري في 31 ديسمبر 2025م وتحديد أتعابه وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

كميل علي موسى أمين سر الجمعية





Date: 19 March 2025

Subject: Disclosure of the results of the Annual General Meeting of The Pearl Real Estate Investment Fund

Annual General Meeting Agendas Resolution

- 1. To consider and approve the Fund Management body's report Report for the financial year ended on 31st December 2024, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 2. To consider and approve the auditor's report on the financial statements of the Fund for the financial year ended on 31 December 2024, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 3. To consider and approve the proposed distribution of cash dividends to the unitholders, as on the date of the meeting, amounting to 5 baizas per unit for the financial year ended on 31 December 2024, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 4. To ratify the sitting fees paid to the Fund Management Body for the financial year ended on 31 December 2024 and determine the sitting fees for the Fund Management Body for the financial year ending on 31 December 2025, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 5. To consider and approve the proposed distribution of remuneration of an amount of OMR 15,000 to the Fund Management Body for the financial year ended on 31 December 2024, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- To appoint the external auditor for the financial year ending on 31 December 2025 and to determine its remuneration, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.

Kind regards

Kumail Ali Moosa Secretary of the meeting



PO Box 44, PC 114, Hai Al Mina, Sultanate of Oman T: +968 24 730366 F: +968 24 730344 E: assetmanagement@soharinternational.com

> CMR Reg. 2022/61 Classified as: Internal - Confidential